



دولة الكويت  
مؤسسة الموانئ الكويتية  
مكتب المدير العام  
STATE OF KUWAIT  
KUWAIT PORTS AUTHORITY  
DIRECTOR GENERAL OFFICE



Ref: ٣١ / المرجع

Date: ٢٢ أغسطس ٢٠٢١ / التاريخ

تعميم / Circular

رقم م.م.ك/م/ع / ٣١ - 2021 / KPA/DG

To All Sectors, Departments, Authorized Stevedoring Companies and all relevant governmental entities in Kuwait Ports Authority and its Facilities who must adhere to the following:

Based on the decision of the Ministerial Committee for Corona Emergency adopted at its meeting No. 61/2021, held on 08/15/2021 and after considering the epidemiological situation in some countries and the increase in the Covid-19 infection rate:

Suspending the passenger transport by sea from and to the country- with the continuation of shipping operations, until further notice effective, as of Sunday 8/22/2021.

This is for concerned parties to be informed and enforce necessary action.

الى كافة القطاعات والإدارات المعنية والشركات المتعاقدة وشركات المناولة المعتمدة والجهات الحكومية ذات العلاقة في المؤسسة ومرافقها العمل على الالتزام بالتالي:

بناء على قرار اللجنة الوزارية لطوارئ كورونا المتخذ باجتماعها رقم ( 61/2021 ) المنعقد بتاريخ 2021/08/15 وبعد دراسة الوضع الوبائي في بعض الدول وزيادة الإصابة بفيروس كورونا فيها :

وقف نقل الركاب البحري الجماعي من والى البلاد مع استمرار عمليات الشحن وذلك حتى اشعار آخر ، وذلك اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2021/ 8/ 22م..

يعمل بهذا التعميم اعتباراً من تاريخ صدوره، وعلى الجهات المعنية كل فيما يخصه اتخاذ ما يلزم لتنفيذه.

يوسف عبد الله صباح الناصر الصباح

مدير عام المؤسسة

Director General of Kuwait Ports Authority

Yousef Abdullah Sabah Al-Nasser Al-Sabah  
Director General  
Kuwait Ports Authority



يوسف عبد الله صباح الناصر الصباح  
المدير العام  
مؤسسة الموانئ الكويتية